
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τον κο Υπουργό Προστασίας του Πολίτη  

Θέμα: «Ανάγκη περιορισμού των αποσπάσεων αστυνομικών από τη Δ.Α. Άρτας» 

Οι Βουλευτές ΣΥΡΙΖΑ - ΠΡΟΟΔΕΥΤΙΚΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ Γεροβασίλη Όλγα και Μπάρκας Κώστας καταθέτουν προς 

τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη την υπ’ αριθμ. 2513/01.11.2024 Επιστολή της Ένωσης Αστυνομικών 

Υπαλλήλων Άρτας με Θέμα: «Αποσπάσεις  αστυνομικών  της Δ.Α. Άρτας», με την οποία η Ένωση εκφράζει την 

αγανάκτησή της σχετικά με τις συνεχείς και υποχρεωτικές αποσπάσεις αστυνομικών σε άλλες περιοχές, οι 

οποίες πλέον συνίστανται σε άνω του 20% της δύναμής της Δ.Α. Άρτας, δημιουργώντας πρόβλημα στην 

καθημερινή αστυνόμευση της περιοχής. Ειδικά η ομάδα Ο.Π.Κ.Ε Άρτας, μια ομάδα που έχει δώσει 

επανειλημμένα τα διαπιστευτήρια της, έχει ουσιαστικά καταργηθεί, λόγω των συνεχών και αλόγιστων 

αποσπάσεων. Με την επιστολή της η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Άρτας ζητά την επανεξέταση της 

πολιτικής των μαζικών αποσπάσεων αλλά και τον ορθολογικό  προγραμματισμό τους, ώστε να διασφαλίζεται η 

εύρυθμη λειτουργία της Δ.Α. Άρτας. Ταυτόχρονα, ζητά οι απαραίτητες αποσπάσεις να διενεργούνται μόνο 

κατόπιν επιθυμίας/αίτησης των προς απόσπαση, ώστε να μην διαταράσσεται απροσδόκητα η οικογενειακή τους 

ζωή. 

Επισυνάπτεται η υπ’ αριθμ. 2513/01.11.2024 Επιστολή της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Άρτας. 

Παρακαλούμε για την άμεση εξέταση της συνημμένης, για την απάντηση και τις σχετικές σας ενέργειες 

καθώς και να μας ενημερώσετε σχετικά. 

Αθήνα, 05.11.2024 

Οι καταθέτοντες Βουλευτής 

 

Γεροβασίλη Όλγα 

 

Μπάρκας Κώστας 
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